

**Questions and Answers / Questions et Réponses**

No./N°

**2**

Project Description / Description de projet		
<b>Acquisition of High-Speed Cameras and Accessories</b>		
<b>Acquisition de caméras haute vitesse et d'accessoires</b>		
Solicitation No./ N° de sollicitation	Departmental Representative / Représentant Ministériel	Date
<b>24-58013</b>	<b>Stéphane Lajoie,</b> <a href="mailto:stephane.lajoie@nrc-cnrc.gc.ca">stephane.lajoie@nrc-cnrc.gc.ca</a>	<b>Mai 1<sup>st</sup>, 2024</b> <b>1er mai 2024</b>
Notice:		Avis:
This Q&A shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the Request for Proposals (RFP).		Cet Q&R fait partie intégrale des dossiers d'appel d'offres; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec la demande de propositions (DDP).

\*Le français suit

**Q1.** It turns out that the initial information I received regarding the camera lens options was incorrect. The closest available lens is actually 18-55mm. Please let me know if there are any concerns with this option.

**A1.** The original request is to have a wider range for the lens. Since the available lens is 18-55 mm, which is popular, hence we can live with it. We're also going to request a second lens range, for the second lens it will be a Nikon 55-85 mm, thus an addendum has been posted on **Canadabuys** to that effect.

=====

**Q1.** Il s'avère que les informations initiales que j'ai reçues concernant les options d'objectif de l'appareil photo étaient incorrectes. L'objectif disponible le plus proche est en fait le 18-55 mm. N'hésitez pas à me faire part de vos préoccupations concernant cette option.

**R1.** La demande initiale est d'avoir une plus grande portée pour l'objectif. Comme l'objectif disponible est le 18-55 mm, qui est populaire, nous pouvons nous en accommoder. Nous allons



**également demander une deuxième portée d'objectif, pour le deuxième objectif ce sera un Nikon 55-85 mm, donc un addenda a été affiché sur Canadabuys à cet effet.**